
235 - XXXII sesja, Rady Miejskiej, 30.11.2016 

Interpelujący radny: Tomasz Lesiak 

Radny zapytał, czy Ratusz zakupił w ostatnich dwóch latach drona lub podobnego typu urządzenie. 

(Odpowiedzi podczas sesji udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki - archiwum transmisji 
obrad) 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/25844.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/553.html
https://youtu.be/fLLVCz7507g?t=6h23m37s
https://youtu.be/fLLVCz7507g?t=6h23m37s

